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Abstract (en)
[origin: WO2020126906A1] The invention relates to a building site device, comprising a climbing formwork platform (5) for the floor-by-floor
production of concrete sections of a building core having at least one elevator shaft (1). The invention also relates to an elevator system (2) having
a elevator machine platform (24) which is vertically displaceable in an elevator shaft. In order to minimize the use of lifting cranes and the manual
lifting of supporting structures, the elevator machine platform (24) according to the invention is movable along with the climbing formwork platform
(5).

Abstract (de)
Die Baustellenvorrichtung umfasst eine Kletterschalungsplattform (5) zur geschossweisen Herstellung von Betonierabschnitten eines zumindest
einen Aufzugsschacht (1) umfassenden Gebäudekerns. Weiter ist ein Aufzugssystem (2) mit einer in einem Aufzugsschacht vertikal verschiebbaren
Aufzugsmaschinenplattform (24) vorhanden. Um den Einsatz von Hebekränen sowie manuelles Anheben von Tragkonstruktionen zu minimieren, ist
die Aufzugsmaschinenplattform (24) erfindungsgemäss mit der Kletterschalungsplattform (5) mitbewegbar ist.
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